
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Dagsorden til møde d. 11/4 - 2024 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Græse Bakkeby 

 

 

Mødedeltagerere 

 

   

   

Dagsorden 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden  
Dagsorden godkendt  

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen, 5 min 

Skoleudviklingssamtalen er rykket til den 7. maj, elevrådsrepræsentanter 
kan være forhindret i at deltage grundet skriftlige prøver. 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet, 10 min 

Der har været fælles elevrådsmøde for alle 3 matrikler, hvor elevrådene 

var samlet hele dagen, og arbejde med forskellige emner. 
 

Gallafesten var en stor succes, der kom ca. 150 elever. 
Der er et ønske om at det kommer til at blive en tradition, for alle på 

udskolingen, med 9. årgang der danser Lanciers. 

 
De plantekasser der blev købt for midlerne til Grønnere skolegårde i 2023 

er kommet op og stå med en masse planter i fra Fasters Have. 
Elevrådet deltager i mødet på rådhuset den 12.04.24, hvor de har 

mulighed for at søge om midler fra ”projekt Grønne skolegårde” til at 
forbedre skolerne skolegård, elevrådet har lagt et stort arbejde i at lave 

en god og grundig fremlæggelse, for at klarlægge mulige forbedringer på 

afd. Marienlyst. 

Forældrerepræsentanter: 
Finn Filsø  

Maria Britt - afbud 
Thomas Sander Hansen 

Marie Frederiksen, afbud 
Mette Horsleben 

Maria Vedby Kristensen, afbud 

Ania Torpsgaard Larsen 
Ulrich Lind, afbud 

 
Medarbejderrepræsentanter: 

Nazif Altintas 

Michelle Linde Danielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Joy Frimann Hansen 

Jette Low 
 

Elevrepræsentanter: 
Sylvester Arnfeldt, afbud 

Clara Aager Møller 

 
Gæster: 

Lianna 7V 
Helle 7V 

 

Sekretær 
Sabine Bartholin 
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Sag nr. 4 Status på skoleårets planlægning, orientering og 
drøftelse, 15 min 

Der skal som udgangspunkt ikke afskediges eller ansættes personale pt.  
Opgavefordelingen er gået i gang på alle 3 matrikler den 10/4, her 

fordeles alle opgaver, klasser mm. ud fra det man allerede har og evt 

ønsker og omrokering der giver mening. 
Vi forsøger så vidt muligt at mindst én lærer følger med op til næste 

klassetrin på fødeskolerne, så der kommer ikke lærerskift imellem 3. og 
4. som der har været før i tiden. 

Sag nr. 5 Stærkere Læringsfællesskab, orientering og 

drøftelse, 45 min 
Power point vedr. stærkere læringsfællesskaber vist og gennemgået fra 

SB. 

 
Det handler blandt andet om at børn er forskellige og skal mødes i hver 

deres behov så vidt muligt. 
 

Den politiske ambition er at folkeskolen skal have en deltagelsesmulighed 

for flest mulige børn, og at det er indsater i klassen , der skal gøre en 
forskel. 

Sag nr. 6 Skoleudviklings indsatser og skoleplan, orientering, 

input, drøftelse 30 min 
Skoleudviklings indsatserne er værtskab, fællesskab, god tone og elev 

inddragelse.  

Sag nr. 7 Valg til SB – midtvejsvalg, drøftelse og beslutning, 
ca. 15 min 

Alle medlemmer af SB skal tage stilling til om de vil blive siddende i SB.  

Sag nr. 8 Ny tildeling til lønbudget, normbudget, orientering 
og drøftelse, 15 min 

Budget over normeringer for det kommende skoleår er gennemgået. 

 
Nogle af de øvrige undervisningslektioner vil blive prioriteret til brug på 

dysleksiområdet (ordblindhed) og generel sprogforståelse. 

Sag nr. 9 Personalenyt 
Drøftet 

Sag nr. 10 Evt. 

- Skolens principper skal gøres tydelige for forældrene på 
forældremøderne, så det er principper og retningslinjer man som 

forældre vælger til og acceptere, og derfor også er noget man 

kan holde op på som skole. 
 

- SB opfordre til at der laves en folder til kontaktforældre, for at 
gøre det tydeligt hvad ens rolle er. 

 
- Der efterlyses en procedure for mulighederne, for at låne lokaler 

og områder på skolerne, hvornår, til hvad og tidsrammer, 

procedure vil blive udarbejdet. 



 

 

 
 

3 /3 

Sag nr. 11 Punkter til næste gang 
Jf. årshjul for skolebestyrelsen. 

Legeplads. 
Næste møde 29. maj 2024 

  

  

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


